
Mi az, amin a legtöbbször szoktak meglepődni 
veled kapcsolatban? 
Az, hogy milyen széles az a skála, amin szeretem az 
embereket, hogy milyen sokféle emberrel tudok jó 
viszonyban lenni. És, hogy értek a borokhoz.

Mióta vagy tagja a Flow-nak és 
hogyan kerültél ide? 

2013. januárjában lettem  
teljes csapattag, korábban már 
néhány közös munkán dolgoztunk 
együtt a Flow néhány munkatársával, 
és ezeket a közös élményeket 
mindannyian szerettük. 

Mi a specialitásod 
tanácsadóként? 

Sokféle tapasztalat a  
versenyszférából, FMCG vezetői 
háttér, ezért sok saját példát hozok a 
tréningekre, és így tapasztalom, hogy 
ezt értékelik a résztvevők, 
érthetőbbé, élővé teszi számukra a 
témát, a tréninget. Fontos továbbá 
számomra a partneri viszony 
kialakítása az ügyfelekkel és a 
munkatársaimmal. 

Milyen (típusú) projekteken 
dolgozol többnyire?  

Értékesítési szervezetek  
fejlesztése, szemlélet átadás, sales 
menedzsment, motivációs környezet 
kialakítása.  

Milyen számodra az álom 
ügyfél? 

Olyan, akivel bármikor leülnék  
"csak úgy" beszélgetni, ebédelni, 
vagy akár 14 órát összezárva lenni 
egy autóban. Nekem szerencsém 
van, sok ilyen ügyfelem van, szinte 
már baráti a viszonyunk. 

Mi ad Neked flow élményt? 
Számomra a flow az, amikor a  

környezetem MINDEN eleme a 
helyén van, amikor nem akarok 
megváltoztatni semmit. Azaz, amikor 

boldog vagyok, és minden úgy jó, 
ahogy van. 

Milyen számodra a tökéletes 
nap? 

Hosszú, legalább 26 óra. 
Amibe sok minden és sok mindenki 
belefér.  

Ha megnyernéd az 5-ös lottót, 
mi az első pár dolog, amit 
megvennél és miért? :) 

Egy lakóautó! Hogy miért? Mert  
ebben minden benne van, amit én 
szeretek, család, utazás, egyfajta 
szabadság, kényelem és nomádság.  
Egy tengeri akvárium a nappaliba. 
Mert mindig vonzott, hogy hogyan 
lehet a természetet leképezni 
kicsiben, bevinni a lakásba, ha már 
én nem tudok mindig odajutni, 
ahova szeretnék. 
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